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ОБЩИНСКИ  СЪВЕТ  АЛФАТАР,  ОБЛАСТ  СИЛИСТРА 

7570 гр. Алфатар, ул.”Йордан Петров”№6, Тел. 086 811 634 

 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 30 

от 18.10.2013 г. 

 

Днес, 18.10.2013 година от 8:30 часа в заседателната зала на Общински съвет 

се проведе извънредно заседание на Общинския съвет гр. Алфатар. 
 

На заседанието присъстваха: 10 общински съветници: Златка Питакова, 

Живка Великовa, Ивелина Миткова, Марин Пейчинов, Янка Господинова, Радка 

Желева, Нели Маринова, Петър Иванов и Тюркян Мехмед. 
 

Отсъстващи: Селятин Исмаилов и Росица Иванова. 
 

От общинска администрация гр. Алфатар присъстваха: Желяна Донева – 

заместник кмет на общината, Иван Енчев – Директор на Дирекция СА и Павлина 

Друмева – Директор на Дирекция ОА. 
 

Златка Питакова: Добре дошли на днешното извънредно заседание на ОбС 

Алфатар. Налага се до 15.11.2013 г. да изпратим решение с новоизбрани съдебни 

заседатели за Окръжен съд Силистра с мандат 01.01.2014 г. – 31.12.2018г. За целта 

днес трябва да изберем временна комисия към ОбС Алфатар, съобразно 

изискванията на Наредба №1 за избор на съдебни заседатели, за да може на 

25.10.2013 г. на редовното заседание на ОбС да изберем съдебните заседатели 

предложени от комисията. 

Имаме необходимия кворум и на основание чл. 27, ал. 2 от ЗМСМА, 

заседанието може да се проведе /присъстват повече от половината от общия брой 

на съветниците/ и ОбС може да взема законни решения. Имате дневния ред и 

докладната записка. Предлагам да се допълни в докладната: . 

Избраната временна комисия за избор на съдебни заседатели за СОС да 

изготви и представи отчет за резултатите и предложенията от дейността си в срок 

до 22.10.2013г. 
 

Златка Питакова: Колеги, имате ли други предложения? Зачитам дневния ред 

за днешното заседание с направеното допълнение: 
 

ДНЕВЕН РЕД: 
 

1. Докладна записка относно Сформиране временна комисия към ОбС, 

съобразно изискванията на Наредбата за избор на нови съдебни заседатели, мандат 

01.01.2014 год. – 31.12.2018 год. към Окръжен съд – Силистра. 

Докладва: председателя на ОбС Алфатар. 

2. Въпроси. Заявления. Изказвания и др. 
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Други предложения не постъпиха и Председателя на ОбС Алфатар подложи на 

гласуване приемането на дневния ред с направеното допълнение: 
 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 9; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов отсъства 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова отсъства Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   

 

РЕШЕНИЕ № 259 

ОбС Алфатар прие следния дневен ред: 

 

1. Докладна записка относно Сформиране временна комисия към ОбС, 

съобразно изискванията на Наредбата за избор на нови съдебни заседатели, мандат 

01.01.2014 год. – 31.12.2018 год. към Окръжен съд – Силистра. 

Докладва: председателя на ОбС Алфатар. 

2. Въпроси. Заявления. Изказвания и др. 
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Златка Питакова: Колеги, г - жа Иванова се включва в днешното заседание и 

преминаваме към първа точка от дневния ред. 

ТОЧКА ПЪРВА: Докладна записка относно Сформиране временна 

комисия към ОбС, съобразно изискванията на Наредбата за избор на нови съдебни 

заседатели, мандат 01.01.2014 год. – 31.12.2018 год. към Окръжен съд – Силистра. 

Марин Пейчинов: Понеже има представители от предишни общински съвети, 

за мен тази материя е много мътна, каква по-принцип е процедурата за избора на 

съдебни заседатели? 

Нели Маринова: Това с комисията, може да има промени в нормативната 

уредба, нямам спомен за такава комисия. Постъпват предложения по време на 

заседания и те се гласуват. 

Златка Питакова: Условието е най-малко 10 на сто от лицата, които се 

предлагат, да са с педагогическа квалификация. За нас това е един съдебен 

заседател. Членовете, които изберем се предлагат на съда и той преценява кого ще 

избере. 

Радка Желева: За да се предложи някой за съдебен заседател, трябва 

съгласието му. Аз преди години бях такъв заседател и за четири години ме извикаха 

само веднъж. 

Росица Иванова: Когато не бях общински съветник, бяха ме избрали за 

съдебен заседател и не ме повикаха нито един път. Може би зависи от 

специялността на човека и специфичността на делото. 

Петър Иванов: Моето предложение е председателите на ПК на ОбС Алфатар 

да са членовете на временната комисия. 

Златка Питакова: Това е и моето предложение. 

Росица Иванова: Моето предложение е комисията да е съставена от трима от 

председателите на ПК на ОбС Алфатар – г-н Марин Пейчинов, г-жа Нели Маринова 
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и г-жа Янка Господинова. Аз се отказвам да съм член в комисията. 

Нели Маринова: Така или иначе не сме толкова голям ОбС, не е ли по-добре 

всички общински съветници да сме в комисията? Протокола ще се оформи с 

комисия, в състав, избрани, гласувани, за да сме повече хора, повече постъпили 

предложения. 

Янка Господинова: Нали ще се коментират на редовното заседание на ОбС. 

Златка Питакова: Тогава няма смисъл от комисия, като ще бъдат всички 

общински съветници. 

Радка Желева: Ние сме задължени да си изберем тази комисия и председател 

на комисията. Като общински съветници, нека всеки да поеме ангажимента да 

направи разгласа, съответно да направи проучване сред хората и да си прецени кого 

да предложи. И останалите съветници да направят предложения в тази комисия. 

Росица Иванова: Аз поемам за 10 на сто от лицата, които трябва да са с 

педагогическа квалификация – ще говоря с колегите! 

Златка Питакова: Колеги, да гласуваме предложението на г-жа Росица 

Иванова – комисията да е съставена от трима от председателите на ПК на ОбС 

Алфатар - Марин Пейчинов, Нели Маринова и Янка Господинова. Който е съгласен 

моля да гласува: 
 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 1; „против” – 0; „въздържали се” – 9. 
 

Златка Питакова въздържала се Нели Маринова въздържала се 

Живка Великова въздържала се Петър Иванов въздържал се 

Ивелина Миткова въздържала се Селятин Исмаилов отсъства 

Марин Пейчинов въздържал се Янка Господинова въздържала се 

Росица Иванова за Радка Желева въздържала се 

Тюркян Мехмед въздържала се   

 

ПРЕДЛОЖЕНИЕТО НЕ СЕ ПРИЕМА. 

Златка Питакова: Колеги, предлагам да гласуваме предложението на г-н 

Петър Иванов - председателите на ПК на ОбС Алфатар да са членовете на 

временната комисия: 

1. Марин Тодоров Пейчинов; 

2. Нели Маринова Маринова; 

3. Янка Стоянова Господинова; 

4. Росица Великова Иванова; 

5. Радка Георгиева Желева. 

Който е съгласен моля да гласува: 
 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 9; „против” – 0; „въздържали се” – 1. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов отсъства 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова въздържала се Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   

ПРЕДЛОЖЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
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Колеги, в такъв случай след като се избра комисия предлагам следното 

решение: 
 

РЕШЕНИЕ № 260 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 1 и ал. 3 от ЗМСМА и във връзка с чл. 47 от 

правилника за организацията и дейността на общински съвет и чл. 6, ал. 1 от 

Наредба № 1 от 03.02.2011 г. за съдебни заседатели, предлагам ОбС Алфатар да 

избере временна комисия за определяне състава на нови съдебни заседатели за 

Окръжен съд - Силистра, както следва: 
 

1. Марин Тодоров Пейчинов; 

2. Нели Маринова Маринова; 

3. Янка Стоянова Господинова; 

4. Росица Великова Иванова; 

5. Радка Георгиева Желева. 
 

Който е съгласен моля да гласува: 
 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 9; „против” – 0; „въздържали се” – 1. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов отсъства 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова въздържала се Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   

 

ПРЕДЛОЖЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Росица Иванова: Аз си давам отвод. Предлагам г-жа Ивелина Миткова да 

влезе в комисията на мое място. Аз ще дам предложения, ще говоря с колегите, но 

не искам да съм в комисията. 

Нели Маринова: Ние не можем да го оформим като председателски съвет. 

Трябва да влезе г-жа Златка Питакова, за да стане горе долу такъв. По добре е така! 

Да си влезе г-жа Питакова и да си стане председателски съвет. 

Росица Иванова: Отказвам се от отвода. Оставам в комисията. Аз предлагам 

г-жа Радка Желева да стане председател на временната комисия към ОбС Алфатар. 

Моля, комисията да гласуваме: 
 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 5; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Нели Маринова за   
 

ПРЕДЛОЖЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Янка Господинова: Аз не мога да си обясня защо чак толкова много се 

задълбочихме, вглъбявяме, все едно, че има някакъв проблем. 

Златка Питакова: Други предложения? Няма. Зачитам предложението за 

временната комисия с председател г-жа Радка Желева: 
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РЕШЕНИЕ № 261 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 1 и ал. 3 от ЗМСМА и във връзка с чл. 47 от 

правилника за организацията и дейността на общински съвет и чл. 6, ал. 1 от 

Наредба № 1 от 03.02.2011 г. за съдебни заседатели, предлагам ОбС Алфатар да 

избере временна комисия за определяне състава на нови съдебни заседатели за 

Окръжен съд - Силистра, както следва: 
 

1. Радка Георгиева Желева – председател; 

2. Нели Маринова Маринова-член. 

3. Янка Стоянова Господинова - член. 

4. Росица Великова Иванова - член. 

5. Марин Тодоров Пейчинов-член. 
 

Избраната временна комисия за избор на съдебни заседатели за СОС да 

изготви и представи отчет за резултатите и предложенията от дейността си в срок 

до 22.10.2013г. 
 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 
 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 10; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов отсъства 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   

 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Златка Питакова: Колеги имате ли други въпроси, мнения, предложения? 

Няма. 
 

 

 

Поради изчерпване на дневния ред председателят на ОбС - Златка 

Питакова закри извънредното заседание на ОбС в 9.00 часа, като благодари на 

съветниците. 

 

 

 

18.10.2013г.·      ПРЕДСЕДАТЕЛ на ОбС: …. 

гр. Алфатар       /ЗЛАТКА ПИТАКОВА/ 

 

        Протоколист: …. 

        /Радостина Стефанова/ 


